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Vraag Dalfsen doet het al heel goed. Is het reëel om te verwachten dat het nog beter 
kan? Is deze hoge ambitie wel waar te maken? 

Antwoord Het is waardevol dat Dalfsen het goed doet met aantallen uitkeringen en de 
plaatsing van de doelgroep werk. Met de versterkte ambitie sluiten we aan bij de 
ambities van het Rijk, zoals deze zijn geïnitieerd door voormalig minister 
Schouten.  
Het meest spannende deel van de versterkte ambitie is de groei van de bijstand. 
In het versterkte scenario willen we de verwachte groei hiervan dempen. Dat 
doen we door versterkte en methodische aandacht voor de (begeleiding naar) 
werk. Door nazorg na uitstroom voorkomen we terugval op een uitkering zoveel 
mogelijk. Daarnaast bezinnen we ons op preventieve maatregelen die instroom 
in de bijstand voorkomen. We werken dit verder uit in de Beleidsnota. We 
monitoren de realisatie van de ambitie de komende jaren. 

 

Vraag We missen een risicoparagraaf. Is er iets te zeggen over de financiële risico’s als 
het allemaal iets minder uitpakt of wanneer de economie stagneert? 

Antwoord In de prognoses voor de ontwikkeling van de bijstand en de doelgroep werk zijn 
de actuele economische verwachtingen voor de komende jaren meegewogen. 
Het financiële risico wordt beperkt doordat economische ontwikkelingen worden 
meegenomen in de hoogte van het BUIG (dat is: de vergoeding van het Rijk voor 
de uitkeringen).  
In de Beleidsnota maken we een financiële vergelijking tussen het huidige en 
versterkte scenario. We besteden daarbij ook aandacht aan de mogelijke risico’s. 

 

Vraag De mensen over wie deze nota gaat kunnen vaak niet fulltime-time werken. Nu 
bleek kortgeleden dat juist deze groep met een inkomen tussen 1000 en 1750 
euro bruto er financieel op achteruit zijn gegaan. Kan het zijn dat daardoor meer 
mensen onder de armoede regelingen vallen? Of zouden deze regelingen juist iets 
uitgebreid moeten worden om juist deze groep iets te kunnen bieden? 

Antwoord Door belastingtechnische maatregelen van het Rijk gaan inwoners met een laag 
inkomen er dit jaar netto op achteruit. De verantwoordelijkheid dat te repareren 
ligt als eerste bij het Rijk. 
Het zou inderdaad kunnen dat (wat) meer inwoners ondersteuning door de 
gemeente nodig hebben vanuit de armoederegelingen. We houden wat dat 



 

betreft de vinger aan de pols. We voorzien niet dat de armoederegelingen, zoals 
die eerder dit jaar via de Beleidsnota Financiële bestaanszekerheid zijn 
vastgesteld, moeten worden aangepast of uitgebreid. Maar het is mogelijk dat er 
een groep net buiten de regelingen valt. Als het nodig is bekijken we of er 
aanvullende maatregelen nodig zijn. 

 


